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Vragen van de leden Van Velzen (SP) en Teeven (VVD) aan de minister van Justitie over de
misstanden in tbs-klinieken. (Ingezonden 31maart 2010)

1
Wat is uw reactie op de uitzending van Nova waarin een aantal misstanden in de tbs-sector
naar voren komen? 1)

2
Hoe kan het dat de rapper A. een camera naar binnen heeft kunnen smokkelen (of iemand
anders voor hem), hiermee allerlei opnames heeft kunnen maken en de camerabeelden naar
buiten heeft weten te krijgen? Wordt hier onderzoek naar gedaan? Komt dit vaker voor?
Welke maatregelen worden genomen om dit in de toekomst te voorkomen?

3
Hoe kan het dat er nog steeds sprake is van grensoverschrijdend gedrag van behandelaars in
tbs-klinieken? Is in deze gevallen aangifte gedaan door de kliniek? Zo nee, waarom niet?

4
Hoeveel gevallen van grensoverschrijdend gedrag van behandelaars zijn bij u bekend van de
laatste jaren? Wordt hiervan tegenwoordig altijd aangifte gedaan? Zijn u veroordelingen
bekend van deze strafbare feiten? Zo ja, welke straffen zijn hier opgelegd?

5
Hoe beoordeelt u de hele gang van zaken in de zaak van rapper A., die niet op de geschikte
plaats terecht kwam die de rechter voor hem geschikt vond en door overplaatsingen forse
vertraging in zijn behandeling heeft opgelopen? Wat kost deze vertraging in tbs-behandeling
naar schatting?

6
Hoe beoordeelt u de situatie in de Rooyse Wissel op dit moment? Hoe ernstig zijn de
personeelstekorten? Welke maatregelen gaat u nemen om orde op zaken te stellen?

7
Hoe zijn de huidige onregelmatigheden in de Rooyse Wissel te rijmen met de aangescherpte
controles op bezoekers en personeel wat de tbs-inrichtingen binnen komt en verlaat? Was de
Inspectie voor de Sanctietoepassing op de hoogte van de onregelmatigheden?

8
Hoe vallen deze gebeurtenissen te rijmen met de zorgvuldigheid die u wenst te betrachten met
slachtoffers van ernstige misdrijven?

1) NOVA, 23 maart 2010


